
PROTOKÓŁ Nr 4/11

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich 
Rady Gminy Mielnik w dniu 12 maja 2011r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół
4. Pan Marian Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK

Obradom Komisji przewodniczyła Pani Maria Boguszewska – Przewodnicząca Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza  struktury  placówek  oświatowych  na  terenie  gminy  oraz  zaopiniowanie 

arkuszy organizacyjnych tych placówek.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad VII sesji Rady Gminy 

Mielnik:
1) w sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę na 

terenie gminy Mielnik.
2) w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2010r.
3) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
4) w  sprawie  ustalenia  stawek  opłaty  targowej,  zasad  ustalania  i  poboru  oraz 

terminów płatności.
5) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 

2011-2016.
6) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
7) w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania  przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik na lata 2011-2014”.
8) w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków udzielania  pomocy dzieciom i 

młodzieży,  form  i  zakresu  tej  pomocy,  w  tym  stypendiów  dla  uzdolnionych 
uczniów oraz trybu postępowania w tych sprawach.

9) w sprawie przystąpienia do prac nad “Planem Rozwoju Lokalnego Gminy Mielnik 
na lata 2012-2032”

10) o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.
11) w sprawie wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy.
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i działalności jednostek OSP na terenie gminy.
4. Sprawy różne.
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Do punktu 1.

Pani Dyrektor Zespołu Szkół przedstawiła wyciąg z arkuszy organizacyjnych następujących 
placówek oświatowych:

● Publicznego Gimnazjum w Mielniku
● Szkoły Podstawowej w Mielniku
● Przedszkola w Mielniku

(w zał. na str............prot.)
Pani Dyrektor odpowiadała na pytania radnych dotyczące funkcjonowania tych placówek i 
ich organizacji w roku szkolnym 2011/2012.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
informację na temat struktury placówek oświatowych na terenie gminy oraz organizacji w 
tych placówkach roku szkolnego 2011/2012 

Do punktu 2.

1) Pan Dyrektor ZGK przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Proponowane są następujące ceny:
– cena 1m3 wody - 2.44 zł.
– opłata abonamentowa od wodomierza (ryczałt) - 2,60 zł.
– stawka opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych 102,20 zł.
Straty wody wynoszą 30%, z czego szacuje się, że 20% to dziki pobór. Przy czerwcowym 
odczycie  liczników  będą  sprawdzani  wszyscy  odbiorcy  wody  pod  względem  legalności 
poboru,  na  tę  okoliczność  spisywane  będą  protokoły.  Oblicznikujemy  wszystkie  miejsca 
poboru wody, w tym cmentarze.

Pan  Sławomir  Pytel zapytał,  czy  wiadomo  na  jakich  liniach  ucieka  najwięcej  wody, 
proponuje aby to ustalić i oblicznikować linie.

Pan Dyrektor Szeweluk stwierdził, że nie ma możliwości sprawdzenia tego, mamy 3,5 km. 
żeliwnego wodociągu, który kwalifikuje się do wymiany.

Pan Wójt poinformował, że będziemy również porządkować sprawy związane z wywozem 
nieczystości płynnych.

Komisja Rady jednogłośnie, przy obecności 7 radnych, zawnioskowała o zwiększenie 
o  10  % dotychczasowej  taryfy  na  wodę we wszystkich  jej  składnikach  (cena  1m3 wody, 
stawka opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych, opłata abonamentowa).

2) Pani  Skarbnik  Gminy poinformowała,  że  zmieniła  się  procedura  udzielania 
absolutorium, obecnie rada podejmuje 2 uchwały w tej sprawie.

Komisja Rady po zapoznaniu się z następującymi dokumentami:
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● zarządzeniem nr 15/11 Wójta Gminy Mielnik w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania planów finansowych gminnych jednostek kultury za 2010r. (w zał. na  
str..............prot.),

● zarządzeniem nr 16/11 Wójta Gminy Mielnik w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za rok 2010 (w zał. na str..............prot.),

● zarządzeniem nr 20/11 Wójta Gminy Mielnik w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za 2010r. (w zał. na str..............prot.), 

● uchwałą  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o 
przedłożonym przez Wójta  Gminy Mielnik sprawozdaniu z  wykonania budżetu 
gminy za 2010r. (w zał. na str..............prot.), 

● wnioskiem  –  opinią  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie 
udzielania Wójtowi Gminy absolutorium (w zał. na str..............prot.)

jednogłośnie, przy obecności 7 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu gminy Mielnik za 2010r.

(w zał. na str..............prot.)

3) Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str..............prot

4) Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 
opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności.

Pani  Maria  Boguszewska zapytała,  czy  można  byłoby  odciążyć  od  płacenia  podatku 
właścicielkę nieruchomości, na której odbywa się targ?

Pan Wójt wyjaśnił, że może to być rozważane w ramach indywidualnej umowy z tą Panią.

Pan Sławomir Pytel zapytał o wpływy z opłaty skarbowej w 2010r.

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że wpływy te wyniosły 4565 zł. i były to wyłącznie 
wpływy  z  3  imprez  –  Dni  Mielnika,  Muzycznych  Dialogów  nad  Bugiem  i  Urodzin 
Województwa Podlaskiego.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz 
terminów płatności.

(w zał. na str..............prot

5) Pani  Skarbnik  Gminy poinformowała  członków  Komisji,  że  projekt  uchwały  w 
sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-
2016 przedstawi bezpośrednio przed sesją. Omówiła zmiany jakie będzie uwzględniał 
projekt,  najważniejsza  z  nich  dotyczyć  będzie  zmiany  terminu  realizacji  budowy 
kanalizacji (przesunięcie o rok).
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6) Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2011r.
Poinformował,  że  znaczna  część  środków  w  budżecie  jest  przeznaczona  na 
sporządzenie  dokumentacji  projektowej,  ponieważ  jest  to  warunek ubiegania  się  o 
jakiekolwiek środki z zewnątrz.

Pani Maria Boguszewska zapytała co to jest projekt “Polska moja miłość”.

Pan Wójt Gminy
Jest to projekt realizowany w ramach współpartnerstwa, dotyczy promocji  gminy,  Mielnik 
będzie liderem tego projektu. Łączna wielkość projektu wynosi ponad 8 mln.zł, udział własny 
każdej  jednostki  samorządu w projekcie  wyniesie  170 tys.zł,  warunkiem przystąpienia  do 
projektu Gminy Mielnik jako lidera jest wpłata kwoty 50 tys.zł. 
W ramach projektu każdy z udziałowców otrzyma 0,5 mln.zł, zostanie również zrealizowany 
film  fabularny,  którego  akcja  będzie  się  toczyć  na  terenie  5  gmin.  Cała  ekipa  filmowa 
zamieszka na terenie Gminy Mielnik, stąd będą również brani statyści do filmu.
Przygotowany zostanie wniosek na 2,5 mln.zł. na wyposażenie naszych szkół w komputery.
Oba wnioski przygotuje firma EMPIRIO z Warszawy.

Pan Sławomir Pytel zapytał, czy przewiduje się sfinansowanie dodatkowych służb policji w 
okresie letnim na terenie gminy. Co Pan Wójt o tym myśli?
Pan radny zapytał również o możliwość wydzielenia w planowanej budowie chodnika pasa 
dla rowerów.

Pan Wójt Gminy
Jeśli chodzi o dodatkowe służby policji, to obecnie, po podpisaniu porozumienia ze Strażą 
Graniczną, Pan Wójt nie widzi takiej potrzeby. Straż Graniczna zwiększy liczbę patroli na 
terenie gminy. Na najbliższą sesję Rady Gminy został zaproszony nowy szef policji w Nurcu 
Stacji.
W sprawie wydzielenia ścieżek rowerowych trwają rozmowy z projektantem.

Pan Zbigniew Jonio zapytał o sprawę braku lekarzy w GOZ.

Pan Wójt Gminy – w dniu wczorajszym podpisano porozumienie z lekarzem, który od 1 
sierpnia  br.  rozpocznie  pracę  w  Mielniku.  Dotychczasowe  obowiązki  zawodowe  nie 
pozwalają lekarzowi rozpocząć pracę od zaraz.
Pan Wójt poinformował, że niebawem zostanie zakończona budowa muzeum i podpiszemy 
umowy z pracownikami. Na początek będą tam zatrudnione 3 osoby, z czego jedna z tych 
osób zostanie przeniesiona do pracy z GOKSiR.
Na  pytania  radnych  dotyczące  opłat  za  zwiedzanie  Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  nie  można 
udostępniać zwiedzania bezpłatnie, będą pobierane symboliczne opłaty - 1 lub 2 zł.

Po uwagach radnych – Pana Sławomira Pytla i Pana Kazimierza Toboty, że usytuowanie 
parkingu  widokowego  w  pobliżu  oczyszczalni  ścieków  nie  jest  dobrym  rozwiązaniem, 
ponieważ przy zrzutach ścieków może tam śmierdzieć,  Pan Wójt zrezygnował z realizacji 
tego zadania.
Pani Olga Pogrebniak zapytała o współpracę z Nadleśnictwem w Nurcu w kwestii budowy 
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ścieżek rowerowych.

Pan  Maciej  Mormol interweniował  w  sprawie  złej  nawierzchni  na  odcinku  drogi  na 
Przedmieściu.

Pan Zbigniew Jonio zapytał co zrobiono w sprawie wycieku wody na drodze dojazdowej do 
Państwa Kamińskich.

Pan Kazimierz Tobota zapytał gdzie planuje się usytuowanie toalety wolno stojącej.

Pan Wójt Gminy
Rozmowy z Nadleśnictwem w każdej sprawie są coraz trudniejsze, Nadleśnictwo nie chce 
współpracować w kwestii naprawy zniszczonych dróg ani też w sprawie ścieżek rowerowych.
Droga na Przedmieściu zostanie naprawiona.
W sprawie naprawy drogi do Państwa Kamińskich Pan Wójt rozważa jak to zrobić.
Jeśli  chodzi  o  toaletę  to  nie  ma  jeszcze  decyzji  gdzie  zostanie  postawiona,  rozważane są 
następujące miejsca:

● między restauracją “Wczasowa” a posesją Pana Marksa,
● przy Gminnej Spółdzielni “SCH”,
● w parku

Komisja  Rady  6  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na  2011r.  z 
uwzględnieniem poprawki wniesionej przez Pana Wójta.

(w zał. na str..............prot.)

7) Pan  Wójt  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
“Programu budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 
gminy Mielnik na lata 2011-2014”.
Po konsultacjach z UOKiK zmianie uległa treść normatywna uchwały i załącznik nr 2 
do uchwały. Radni otrzymali poprawione dokumenty.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
poprawiony  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik na lata 2011-2014”.

(w zał. na str..............prot.)

8) Pan  Wójt  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, form i zakresu tej 
pomocy,  w tym stypendiów dla uzdolnionych uczniów oraz trybu postępowania w 
tych sprawach.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom 
i młodzieży, form i zakresu tej pomocy, w tym stypendiów dla uzdolnionych uczniów oraz 
trybu postępowania w tych sprawach.

(w zał. na str..............prot)
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9) Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
prac nad “Planem Rozwoju Lokalnego Gminy Mielnik na lata 2012-2032.” 
Poinformował o pracy zespołów pracujących nad strategią rozwoju gminy.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad “ Planem Rozwoju Lokalnego Gminy 
Mielnik na lata 2012-2032”.

(w zał. na str..............prot)

10) Pan  Wójt  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  Nr 
XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot)

11) Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wynajmu lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt  uchwały  w  sprawie  wynajmu  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład 
mieszkaniowego zasobu gminy.

(w zał. na str..............prot)

Do punktu 3.

Pani  Maria  Boguszewska poinformowała,  że  informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i 
działalności  jednostek  OSP  na  terenie  gminy  jest  niekompletna,  brak  jest  informacji 
dotyczących udziału w akcjach poszczególnych jednostek OSP 
Pani  Boguszewska  stwierdziła,  że  powinniśmy  sfinansować  dodatkowe  służby  policji  w 
okresie letnim, ponieważ taka ochrona jest nam potrzebna. Pani Przewodnicząca przedstawiła 
fakty dotyczące zakłócania porządku publicznego w roku ubiegły, których była świadkiem i 
w sprawie których interweniowała na policji i w straży granicznej.

Pan Sławomir Pytel przedstawił zasady organizacji takich patroli w Siemiatyczach.

Pan Wójt poinformował radnych, że porozmawia z Komendą Powiatową Policji na temat 
zasad organizacji i kosztów funkcjonowania patroli. Z wynikami rozmów zapozna radnych na 
sesji.
Jeśli chodzi o działania jednostek OSP, to informację na ten temat radni otrzymają na sesji.
Powstają dwie nowe jednostki OSP – w Osłowie i Pawłowiczach. Z inicjatywą powstania 
jednostki w Pawłowiczach wystąpili właściciele działających tam zakładów stolarskich, które 
są szczególnie narażone na ryzyko pożaru.
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Do punktu 4.

Pan  Wójt poinformował,  że  wydał  polecenie  Dyrektorowi  GOKSiR w sprawie  wniosku 
Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich  w  sprawie  oferty  Pani  Marty 
Ławińskiej,  dotyczącej  zorganizowania  teatru.  Według  dokonanych  przez  Pana Dyrektora 
wyliczeń koszty stworzenia takiego teatru wyniosłyby od 80 do 100 tys.zł. 
Pan  Dyrektor  zaproponował  Pani  Ławińskiej  zorganizowanie  zajęć  teatralnych,  ale 
odpowiedziała,  że  teatrzyk  ją  nie  interesuje.  Na  złożoną  jej  propozycję,  aby  wspólnie  z 
młodzieżą i za wynagrodzeniem przygotowała sztukę teatralną, do tej pory nie odpowiedziała.

Pani  Przewodnicząca  Komisji zaproponowała  spotkanie  u  Pana  Wójta  w  tej  sprawie  z 
udziałem Dyrektora GOKSiR i Pani Marty Ławińskiej.

Pan Wójt zapewnił, że Dyrektor GOKSiR zorganizuje takie spotkanie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowały:
Elżbieta Szymańska 

Przewodnicząca Komisji

                                                                                                  Maria Boguszewska
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